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Frågan om ett ökat nyttjande av stadens skolidrottslokaler är en återkommande önskan från 
föreningslivet och något som tagits upp flertalet gånger i Stockholms idrottsnämnd. I budget för 
2022 delade idrottsnämnden och utbildningsnämnden uppdraget att arbeta för ett ökat nyttjande 
av idrottshallar och årligen i lokalförsörjningsplanen analysera och redovisa till kommunstyrelsen 
hur nyttjandegraden utvecklas.  
 
Detta är ett uppdrag nämnderna inte återkommit i trots budgeterade pengar i budget 2022 för 
passeringslösningar (lås och larm) för att öka tillgången till skolidrottslokaler.  
 
Efter en skrivelse till utbildningsnämnden med frågan om hur många skolor i Stockholms stad som 
har en egen idrottssal men som inte är bokningsbara via stadens bokningssystem visade det sig att 
det finns totalt 35 stycken.  
 
Det är glädjande att merparten av skolidrottslokalerna i vår stadsdel är bokningsbara i via stadens 
bokningssystem, men det återstår fortfarande tre skolor vars idrottslokaler inte går att boka; 
Bäckahagens skola, Ormkärrsskolan samt Snösätraskolan. 
 
Vi som stadsdelsnämnd måste vara med och trycka på för att de skolidrottshallar i vår stadsdel som 
står stängda på kvällar och helger blir bokningsbara via stadens bokningssystem. Vi har många barn 
idag som står på kö för att idrotta i vår stadsdel men som hindras av att staden inte kan leverera 
tillräckligt med lokaler.  
 
Med anledning av ovan undrar vi därför:  
 
Hur tänker Enskede-Årsta-Vantörs förvaltning trycka på i arbetet för att öppna upp de 
obokningsbara skolidrottssalarna i vår stadsdel? 
 


